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Protokół Nr VII/24 

z sesji Rady Miejskiej w Karlinie odbytej 

w dniu 25 października 2024 roku 

 

Otwarcia VII sesji Rady Miejskiej w Karlinie dokonała Pani Beata Klepuszewska 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie o godzinie 1000 w auli Karlińskiego 

Ośrodka Kultury przy ulicy Parkowej 1 w Karlinie. Powitała Pana Burmistrza, Panią 

Zastępcę Burmistrza, Panią Skarbnik, Sekretarza, sołtysów, radnych Rady Miejskiej 

w Karlinie, jak również wszystkich zaproszonych gości. Jednocześnie 

Przewodnicząca poinformowała, że w celu wypełnienia obowiązku wynikającego 

z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym obrady sesji 

Rady Miejskiej w Karlinie są transmitowane na żywo w Internecie, oraz że pełny 

obowiązek informacyjny znajduje się na stronie internetowej Urzędu Miejskiego 

w Karlinie.  

 

1a. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

na podstawie listy obecności, na której widnieje 14 podpisów stwierdziła 

prawomocność obrad (załącznik nr 1. do protokołu). Nieobecny był Pan Waldemar 

Grażyński Radny Rady Miejskiej w Karlinie. 

 

1b. Przyjęcie propozycji zmian do porządku obrad. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

poinformowała, że radni otrzymali porządek obrad, wraz z materiałami na dzisiejszą 

sesję, a następnie zwróciła się z pytaniem, czy ktoś chciałby zgłosić jakieś 

propozycję zmian do porządku obrad? 

 

Pan Burmistrz poprosił o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały 

w sprawie poparcia Rady Miejskiej w Karlinie dla stanowiska Sejmiku 

Województwa Zachodniopomorskiego dotyczącego utworzenia Okręgowej 

Komisji Egzaminacyjnej z siedzibą w Szczecinie. 

 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

poinformowała, że projekt uchwały został przesłany do Radnych na skrzynki mailowe 
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dnia 16.10.2024 r. oraz Radni otrzymali wersję papierową na posiedzeniach stałych 

komisji dnia 22.10.2024 r. 

 

Nie zostało zgłoszonych więcej propozycji zmian do porządku obrad.  

 

Za wprowadzeniem do porządku jako punkt 9h) projektu uchwały w sprawie 

poparcia Rady Miejskiej w Karlinie dla stanowiska Sejmiku Województwa 

Zachodniopomorskiego dotyczącego utworzenia Okręgowej Komisji 

Egzaminacyjnej z siedzibą w Szczecinie głosowało 14 radnych:  

liczba głosów „za” – 14, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad. 

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 2. do protokołu). 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Sprawy regulaminowe: 

a) stwierdzenie prawomocności obrad,  

b) przyjęcie propozycji zmian do porządku obrad, 

c) przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Miejskiej. 

2. Wolne wnioski i informacje. 

3. Odpowiedzi Burmistrza na wnioski. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Karlina o pracy w okresie międzysesyjnym.  

5. Informacja na temat Programu SOS Wiosek Dziecięcych Karlino za rok 2023. 

6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych przez Przedszkole Miejskie, 

Szkoły Podstawowe i Zespół Szkół na terenie Gminy Karlino. 

7. Informacja na temat oświadczeń majątkowych. 

8. Informacja o pracy Rady Powiatu Białogardzkiego – radni z terenu Gminy 

Karlino. 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

fragmentów obrębów geodezyjnych Pobłocie Wielkie, Krukowo, Karścino, 

Chotyń, Kozia Góra, Kowańcz, Lubiechowo, 0001 Karlino, 0007 Karlino i 0008 

Karlino, 
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b) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu, 

c) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy, 

d) zbycia nieruchomości położonych na terenie gminy Karlino, 

e) zbycia nieruchomości położonej na terenie miasta Karlino, 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz 

rodzajów i wysokości nagród i wyróżnień za osiągnięte wysokie wyniki 

sportowe, 

g) ważności wyborów Przewodniczącego Osiedla Nr 1 w Karlinie, 

h) poparcia Rady Miejskiej w Karlinie dla stanowiska Sejmiku Województwa 

Zachodniopomorskiego dotyczącego utworzenia Okręgowej Komisji 

Egzaminacyjnej z siedzibą w Szczecinie. 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 

11. Zakończenie VII sesji Rady Miejskiej w Karlinie. 

 

1c. przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Miejskiej. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

poinformowała, że protokół z VI sesji Rady Miejskiej wraz z zapisem dźwiękowym 

został przesłany do radnych na skrzynki mailowe, był też wyłożony do wglądu 

w Biurze Rady, a wszystkie dotychczas zgłoszone uwagi i poprawki zostały w nim 

uwzględnione, a następnie zwróciła się z pytaniem, czy są inne uwagi do treści 

protokołu?  

Nie było uwag do treści protokołu. Zatem radni przeszli do głosowania. 

Za przyjęciem protokołu z VI sesji Rady Miejskiej w Karlinie, głosowało 14 radnych:  

liczba głosów „za” – 14, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania protokół z VI sesji Rady Miejskiej został przyjęty. 

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 3 do protokołu). 

 

2. Wolne wnioski i informację. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

poinformowała, że do Biura Rady wpłynęło zapytanie dotyczące uchwały Nr VI/53/24 

Rady Miejskiej w Karlinie w sprawie utworzenia Centrum Usług Społecznych 

w Karlinie oraz nadania statutu. Wpłynęły także wyniki analizy oświadczeń 
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majątkowych dotyczących oświadczeń majątkowych Przewodniczącej Rady Miejskiej 

w Karlinie, byłego Burmistrza Waldemara Miśko oraz Burmistrza Piotra Wosia, które 

zostały przesłane przez Wojewodę Zachodniopomorskiego. Przewodnicząca 

zapytała, czy chciałby ktoś jeszcze zabrać głos i przedstawić informacje 

niewynikające z porządku obrad? 

 

Nie zostały zgłoszone żadne wnioski. 

 

3. Odpowiedzi Burmistrza na wnioski. 

Nie zostały zgłoszone żadne wnioski, zatem Przewodnicząca Rady Miejskiej przeszła 

do kolejnego punktu porządku obrad. 

 

4. Sprawozdanie Burmistrza Karlina o pracy w okresie międzysesyjnym.  

Pan Piotr Woś Burmistrz Karlina przedstawił sprawozdanie o pracy w okresie 

międzysesyjnym, które zostało załączone do protokołu (załącznik nr 4 do protokołu). 

Następnie Burmistrz Karlina przedstawił kilka informacji, które się wydarzyły 

od ostatniej sesji. Zrealizowano dwa Granty Sołeckie w miejscowości Zwartowo oraz 

w Syrkowicach. W Zwartowie wykonano w ramach grantów ogrodzenie stalowe placu 

zabaw na łączną kwotę 15 968,48 zł, natomiast w Syrkowicach wykonano budowę 

monitoringu wizyjnego przy świetlicy wiejskiej za kwotę 21 003,99 zł. 

Odbył się również jak co roku Dzień Nauczyciela. W tym miejscu Burmistrz 

podziękował wszystkim nauczycielom oraz pracownikom obsługi za ich 

zaangażowanie. Szczególne podziękowania złożył również na ręce pracowników 

Zakładu Oświaty w Karlinie.  

20 października br. obchodzony był Europejski Dzień Seniora. Co prawda Światowy 

Dzień Seniora jest dopiero 14 listopada, ale już dziś Burmistrz Piotr Woś złożył 

najserdeczniejsze życzenia seniorom gminy Karlino. Jak podkreślił, wiele osób 

mogłoby brać z nich przykład, gdyż zarażają swoim optymizmem i energią. 

Wczoraj tj. 24.10.2024 r. odbyła się Konferencja „Odporność gminy wobec zmiany 

klimatu i innych zagrożeń dla ludności Karlino 2024, kryzys klimatyczny, a ochrona 

ludności i obrona cywilna”. Podczas tej konferencji odbyło się uroczyste przekazanie 

nowych aut elektrycznych i sprzętu służącemu ratownictwu i likwidacji zagrożeń 

środowiska naturalnego funkcjonariuszom Państwowej Straży Pożarnej z jednostek 

Białogard, Szczecinek oraz Koszalin. Zakup był możliwy dzięki otrzymanemu 
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dofinansowaniu z Wojewódzkiego funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Szczecinie. Burmistrz Piotr Woś bardzo podziękował, wszystkim, którzy 

byli zaangażowani w realizację tej konferencji oraz wszystkim prelegentom 

i profesorom, którzy występowali podczas tego wydarzenia. Można było się dzięki 

temu dowiedzieć wielu ciekawych rzeczy o zagrożeniach i można było wypracować 

wnioski na przyszłość. 

Na koniec swojego wystąpienia Burmistrz zaprosił wszystkich obecnych na święto 

z okazji 11 listopada Dnia Niepodległości oraz na indywidulany Turniej Strzelecki 

o nagrodę Burmistrza Karlina, który odbędzie się 16.11.2024 r. 

 

Radni nie mieli pytań do sprawozdania Burmistrza. 

 

5. Informacja na temat Programu SOS Wiosek Dziecięcych Karlino za rok 2023. 

Informacja na temat Programu SOS Wiosek Dziecięcych Karlino za rok 2023 

przygotowana przez Panią Elizę Potomską Dyrektor Programu SOS Wiosek 

Dziecięcych w Karlinie została załączona do protokołu (załącznik nr 5 do protokołu).  

 

Następnie Pani Dyrektor Programu SOS Wiosek Dziecięcych w Karlinie zabrała 

głos i przedstawiła w formie prezentacji kilka istotnych informacji dotyczących 

funkcjonowania Programu SOS Wiosek Dziecięcych. Prezentację załączono 

do protokołu (załącznik nr 6 do protokołu). 

 

Radni nie mieli pytań do przedstawionej informacji. 

 

6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych przez Przedszkole Miejskie, 

Szkoły Podstawowe i Zespół Szkół na terenie Gminy Karlino. 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych przez Przedszkole Miejskie, Szkoły 

Podstawowe i Zespół Szkół na terenie Gminy Karlino przesłana przez Panią Teresę 

Plichtę-Lessnau Dyrektora Zakładu Oświaty w Karlinie została załączona 

do protokołu (załącznik nr 7 do protokołu).  

 

Pani Teresa Plichta- Lessnau Dyrektor Zakładu Oświaty w Karlinie zabrała głos 

i omówiła informację, która została przedłożona radnym w materiałach na sesję. 

Dodała, że w tym roku realizowanych jest kilka projektów w tym Super przedszkolak. 
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Jest to projekt, który obejmuje swoim zasięgiem wszystkie dzieci w małych 

przedszkolach, zarówno w przedszkolach na wsi, jak również w przedszkolu 

miejskim. Jest to niebagatelna liczba godzin oraz liczba osób, bo aż 317 dzieci 

biorących udział i 31 nauczycieli, którzy będą podnosili swoje doskonalenie przez 

warsztaty i szkolenia. Całkowita wartość projektu to 1 300 362 zł. Dofinansowanie 

jest na poziomie 1 172 087 zł. Łącznie jest to 7106 godzin w różnych aspektach, czyli 

rozwijających zainteresowania, zajęć wyrównawczych i również edukacji włączającej, 

która jest tak bardzo ważna, bo są to specjalistyczne zajęcia, które się odbywają 

w przedszkolach. Pani Dyrektor dodała także, że w każdym projekcie, który będzie 

realizowany, jest zakup sprzętu, monitorów, laptopów, komputerów, różnych pomocy 

dydaktycznych, które są niezbędne w naszych placówkach. Następny projekt, który 

będzie realizowany, przeznczony jest dla szkół podstawowych, czyli wszystkich szkół 

podstawowych z naszego terenu. To projekt nauka lepsze jutro, który obejmuje liczbę 

459 uczniów, również w różnych zajęciach, w tym wyrównawczych, kół 

zainteresowań i edukacji włączającej. Oprócz tego są tam wymienione jeszcze 

zielone szkoły i zakup pomocy dydaktycznych. W tym projekcie przewidziane jest 

doskonalenie dla 81 nauczycieli. Mamy tam warsztaty i szkolenia. Wartość projektu 

nauka, lepsze jutro to 2 766 549 zł, a dofinansowanie jest na poziomie 2 489 759 zł. 

Liczba godzin w tym projekcie do końca roku 2025 to 13 636 godzin. W ramach 

programu z ZIT-u został napisany wraz z Panią Dyrektor Zespołu Szkół w Karlinie 

projekt nowoczesny zawód to twoja przyszłość. Należało dokonać małych poprawek, 

ale finalnie został on zatwierdzony na łączną kwotę 911 536 zł, a dofinansowanie 

wynosi 820 382 zł. W tym projekcie przewidziane są wyjazdy na Politechnikę 

Koszalińską, wyjazdy studyjne, pikniki u przedsiębiorców i pomoc stypendialna oraz 

również zajęcia takie jak język branżowy, czy też doradztwo dla uczniów oraz pomoc 

psychologiczna. Dla nauczycieli będą organizowane kursy zawodowe, staże i studia 

podyplomowe. Natomiast, co wymaga podkreślenia, wkładem własnym w tych 

projektach będą wyłącznie sale udostępniane w poszczególnych szkołach. Nie ma tu 

finansowego zabezpieczenia projektów, bowiem wartość 90 % stanowi budżet Unii 

Europejskiej, a pozostałe 10% będzie pochodziło z budżetu państwa.  

 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

powiedziała, że chyli czoła, że oświata robi taką ogromną pracę i potrafi pozyskać tak 

ogromne środki, bo naprawdę te kwoty robią wrażenie. 



Strona 7 z 15 
 

 

Radni nie mieli pytań do przedstawionych informacji. 

 

7. Informacja na temat oświadczeń majątkowych. 

Informacje na temat oświadczeń majątkowych przygotowane przez podmioty 

dokonujące ich analizy zostały załączone do protokołu (załącznik nr 8 protokołu). 

 

 Radni nie mieli pytań do przedstawionych informacji. 

 

8. Informacja o pracy Rady Powiatu Białogardzkiego – radni z terenu Gminy 

Karlino.  

Pan Marek Anusz Radny Rady Powiatu Białogardzkiego- rady z terenu Gminy 

Karlino zabrał głos i przedstawił kilka istotnych informacji dotyczących pracy Rady 

Powiatu od początku nowej kadencji. Dla miasta i gminy Karlino zostały przekazane 

2 drogi. Została przekazana droga nr 1196z o długości 1118 m na ulicy Kościuszki, 

czyli ulica Kościuszki i droga nr 1199z o długości 245 m ulica Wojska Polskiego, 

które do tej pory były zarządzane poprzez zarząd dróg powiatowych, czyli starostwo 

i ta uchwała weszła oczywiście z dniem podjęcia. Na takich samych zasadach 

zostały przekazane drogi wyznaczone poprzez zarząd powiatu w gminach 

sąsiednich. Komisja skarg wniosków i petycji, do której należy również Pani Beata 

Pawlik oraz Pan Andrzej Siwek zaprosiła na tę komisję Pana Dyrektora Zarządu 

Dróg Powiatowych Michała Mazurkiewicza. Chcieliśmy porozmawiać o tematyce 

drogowej. Pan Michał Mazurkiewicz był obecny. Zaproponowaliśmy spotkanie 

wyjazdowe z Panią Beatą Pawlik dotyczącą stanu dróg powiatowych na terenie 

gminy Karlino. Oczywiście i do takiego spotkania doszło. Było ono podzielone na dwa 

etapy i trwało dwa dni. Z tego spotkania sporządzone zostały notatki, a następnie 

odbyło się spotkanie w Zarządzie Dróg Powiatowych i Radny Anusz został 

zapewniony, że będą prowadzone wszelkie prace najbardziej strategicznych miejsc, 

które będą podlegać natychmiastowym działaniom. Następnie Radny Marek Anusz 

odczytał kilka ważniejszych remontów dróg jakie zostały wykonane po tych 

spotkaniach. Odbyło się równanie dróg gruntowych, koparko-równiarką droga 1157 

na odcinku drogi Garnki-Łęczno, remonty cząstkowe masą na zimno, remonty 

cząstkowe, naprawa, remont, czyszczenie przepustów i mostów na drodze 3329z na 

odcinku Wrzosowo-Ubysławice, droga 1152z Mierzyn, droga Mierzyn-Daszewo.  
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Remont nawierzchni bitumicznych w ciągu drogi powiatowej Mierzyn, Mierzynek oraz 

wykonanie nowego przepustu pod tą drogą. Można było zauważyć, jaki był stan 

zagrażający bezpieczeństwu zdrowia, bo nie było zabezpieczeń bocznych barierek, 

a skarpa praktycznie się obrywała względem tego przepustu, który był niedrożny 

przez wiele lat. Ze względu na wiele czynników, takich jak również temat bobrów, 

które tam są, ale to jest temat na inny czas i jako radny rady powiatu też będzie 

w tym kierunku działał.  Wykonano także remont kanalizacji deszczowej 

w miejscowości Garnki oraz Zwartowo. Opady deszczu powodują, że wszystko 

spływa z posesji. Naniesienia ziemne zostały poczynione i zrobione zostały 2 kratki, 

2 studzienki odpływające. Doszło do porozumienia z osobą prywatną, przez teren 

której przepływa odprowadzenie tych wód opadowych do rzeki Parsęty. Radny Marek 

Anusz powiedział również, że w ubiegłym roku zaproponował Panu Dyrektorowi 

Zarządu Dróg Powiatowych w Białogardzie rozmowę odnośnie drogi, która jest 

bardzo często niszczona poprzez pojazdy, jest to droga gruntowa bitumiczna 

z miejscowości Krukowo do miejscowości Malonowo. W tamtym roku droga ta była 

naprawiana trzykrotnie i w różnych etapach. Dziury, które powstawały, były 

zasypywane, były równane i ugniatane walcem. Niestety nie przynosi to efektu. 

Radny Powiatu Białogardzkiego zaproponował zatem, czy nie można było 

porozmawiać z Dyrektorem Lasów Państwowych lub Nadleśniczym Leśnictwa 

Gościna, żeby zrobić tę drogę, żeby partycypacja kosztów była po stronie 

nadleśnictwa Lasów Państwowych i żeby zrobić utwardzenie tej drogi tzn. podsypka, 

zagęszczenie i z płyt. To byłoby bardziej korzystne. Bardzo podobna droga jest 

zrobiona w miejscowości Poczernino. Złożono wniosek, ale nie uzyskał on akceptacji 

i przychylności Lasów Państwowych ze względu na to, że jest zbyt mały transport 

tą drogą i to nie zostało zakwalifikowane. 

 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie zapytała, 

czy ta droga Malanowo-Krukowo została zatwierdzona i ujęta w planie, czy to do 

remontu, czy po prostu odrzucona? 

 

Pan Marek Anusz Radny Rady Powiatu Białogardzkiego- rady z terenu Gminy 

Karlino odpowiedział, że Lasy Państwowe w Szczecinku nie wyraziły zgodę na 

akceptację tego wniosku. Następnie Radny Rady Powiatu dodał, że jeśli tylko dostaje 

informacje odnośnie stanu dróg od sołtysów tutaj obecnych, to są od razu one 
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zgłaszane. Jeśli jest problem z czymkolwiek to można podać numer telefonu 

Radnego, Radnej Pani Beaty Pawlik lub Pana Krzysztofa Bednarza i oni z automatu 

będą szybko reagować. Drugą tematyką, jaką chciał przybliżyć radny jest temat 

szpitala w Białogardzie. W szpitalu funkcjonują wszystkie oddziały. Największym 

problemem jest to, że NFZ nie wypłaca nadlimitów, nie wypłaca nadwykonań i nie 

gwarantują tego, że to zrobią do końca drugiego kwartału. Do końca drugiego 

kwartału nie zostały wypłacone nadlimity i nadwykonania na około ponad 

2 000 000 zł. Spłacane są oczywiście zobowiązania szpitala. Jest to wszystko 

płynne. Za poprzedni rok szpital miał 1 000 000 zł na plusie.  

Na ulicy Szpitalnej tworzony będzie ośrodek opiekuńczo-leczniczy, zakład 

opiekuńczo-leczniczy. Parter budynku dawnego szpitala jest już remontowany, 

przygotowywany pod taką właśnie działalność, na około 40 łóżek. Docelowo 

pozyskano na to 10 000 000 zł i z tych środków właśnie które już otrzymano, jest to 

realizowane. Drugie piętro również będzie przeznaczone właśnie na ten cel. 

Do 6 listopada br. należy składać wnioski o uzyskanie środków finansowych. Mowa 

jest o 20 000 000 zł. Jest to już pokaźna suma. Rozpatrzenie tych wniosków ma 

nastąpić do 31 grudnia 2024 roku. Jeśli te środki zostaną uzyskane, to docelowo jest 

przewidziane 120 łóżek. Również na terenie byłego szpitala wyburzono obiekty takie 

jak: prosektorium, portiernia oraz garaże, które też tam były. W związku 

z powstaniem zakładu opiekuńczo-leczniczego wymagana jest odpowiednia ilość 

miejsc parkingowych i w tym celu jest to robione. Po szpitalu dziecięcym, gdzie było 

później laboratorium na tą chwilę jest zakład psychosomatyczny i pewna część tego 

budynku jest użytkowana. Część budynku jest wynajmowana poprzez zakład 

uzależnień ze Stanomina. Kolejnym tematem, jaki poruszył Radny Anusz był temat 

budowanej manufaktury spożywczej. Manufaktura spożywcza będzie nową formą 

wsparcia dla osób przedsiębiorczych i kulinarnie uzdolnionych. Będą tam 

prowadzone różne działalności od wędzarni, od wyrobów, płodów rolnych wszelkiego 

rodzaju, po zwierzęce, wyroby piekarnicze itd. Będzie również utworzone tam 

przetwórstwo owocowo-warzywne. Będą wynajmowane boksy, coś w stylu jak 

w inkubatorze technologicznym. Będzie odpowiednio naliczona suma za dzierżawę. 

Budowa obiektu na tą chwilę jest zakończona, ale nie jest jeszcze odebrany poprzez 

sanepid ze względu na to, że będzie to stricte działalność spożywcza i są tam bardzo 

rygorystyczne wymogi względem przepisów sanepidu. Pisma zostały wysłane do 

sanepidu. Informacja od Pana Starosty jest taka, że nie ma jeszcze odpowiedzi 
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zwrotnej odnośnie akceptacji i tego, kiedy będzie odbiór. Prawdopodobnie do końca 

roku będzie to zaktualizowane. Pozyskano także środki finansowe na wyposażenie 

w sprzęt w danej dziedzinie. Jest to duże udogodnienie dla osób, które będą chciały 

prowadzić tam działalność. Radny zwrócił się również do radnych Rady Miejskiej 

w Karlinie, że jeżeli będą potrzebowali więcej informacji, to może zaprosić na 

posiedzenie w Karlinie osobę, która będzie decydentem w tym temacie i przedstawi 

bardziej szczegółowe informacje.  

 

Pan Piotr Woś Burmistrz Karlina podziękował za wystąpienie i zapytał radnego, 

czy ta manufaktura jest już wyposażona, czy dopiero będą pozyskiwane środki na jej 

wyposażenie? 

 

Pan Marek Anusz Radny Rady Powiatu Białogardzkiego- rady z terenu Gminy 

Karlino odpowiedział, że na dzień dzisiejszy pewna część środków jest zapewniona. 

Trwa pozyskanie środków finansowych, ale nie ma jeszcze wyposażenia, jest stan 

surowy, tak jak wspomniał, do akceptacji i odbioru sanepidu 

 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie zapytała na 

kiedy zaplanowane jest otwarcie tej manufaktury? 

 

Pan Marek Anusz Radny Rady Powiatu Białogardzkiego- rady z terenu Gminy 

Karlino odpowiedział, że nie jest w stanie odpowiedzieć na to pytanie. Dodał tylko, 

że zapewniano go, że będzie to możliwe do końca roku, gdyż odbiór przez sanepid 

miał być zaplanowany na 31 września br. 

 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie dodała, że 

orientuje się w tym temacie, jak to miało działać, a jak będzie działać i nie ukrywa, że 

jest trochę zawiedziona tym tematem. Jest jednak dobrej myśli, że organizatorzy 

staną na wysokości zadania. 

 

Pan Marek Anusz Radny Rady Powiatu Białogardzkiego- rady z terenu Gminy 

Karlino dodał, że będzie tak, jak pierwotnie zakładano, niewiele się pozmieniało, ale 

ogólna inicjatywa jego zdaniem jest bardzo dobra. Radny powiedział, że nie miał 

jeszcze przyjemności być w tym obiekcie i zapewne zaproszą ich jako radnych Rady 
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Powiatu dopiero po odbiorze sanepidu. Jego zdaniem budynek architektonicznie 

wygląda bardzo ładnie. Względem działań czas pokaże jak będzie. 

 

Pani Danuta Butrym Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie zapytała 

radnego o budynek przy ulicy Szpitalnej, czy ma on być tylko dla osób 

niepełnosprawnych i starszych, czy jak ma konkretnie to wyglądać? 

 

Pan Marek Anusz Radny Rady Powiatu Białogardzkiego- rady z terenu Gminy 

Karlino odpowiedział, że będzie to budynek zbliżony do oddziału Corda, który mieści 

się w Szpitalu Powiatowym przy ulicy Chopina. Być może będzie on podzielony na 

działy i osoby, które są po prostu obłożnie chore i leżące, tak jak na tym oddziale 

i osoby, które nie wymagają aż tak mocnej opieki. To wszystko zależy od tego, jak 

będzie zakontraktowane z Narodowym Funduszem Zdrowia. 

 

Pan Tomasz Mycio Radny Rady Miejskiej w Karlinie poprosił o zabranie głosu 

i zapytał, czy w wieloletniej prognozie finansowej powiatu białogardzkiego jest 

zadanie dotyczące remontu generalnego drogi powiatowej 1155 z Karścina? Jeżeli 

tak, to w jakich latach jest to zadanie przewidziane? Jeżeli nie, to proszę o podjęcie 

działań i wprowadzenie tego zadania do WPFu. 

 

Pan Marek Anusz Radny Rady Powiatu Białogardzkiego- rady z terenu Gminy 

Karlino odpowiedział, że na dzień dzisiejszy nie jest w stanie odpowiedzieć, ale 

może udzielić informacji na najbliższej sesji lub ewentualnie przysłać pismo w tej 

sprawie. 

 

Radni nie mieli więcej pytań do tego punktu.  

 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

fragmentów obrębów geodezyjnych Pobłocie Wielkie, Krukowo, Karścino, 

Chotyń, Kozia Góra, Kowańcz, Lubiechowo, 0001 Karlino, 0007 Karlino 

i 0008 Karlino, 

Wszystkie stałe Komisje Rady Miejskiej w Karlinie pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 
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Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych:  

liczba głosów „za” – 14, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr VII/56/24 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 25 października 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 9 do protokołu). 

 

b) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu, 

Wszystkie stałe Komisje Rady Miejskiej w Karlinie pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych:  

liczba głosów „za” – 14, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr VII/57/24 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 25 października 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 10 do protokołu). 

 

c) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy, 

Wszystkie stałe Komisje Rady Miejskiej w Karlinie pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych:  

liczba głosów „za” – 14, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr VII/58/24 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 25 października 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 11 do protokołu). 

 

d) zbycia nieruchomości położonych na terenie gminy Karlino, 
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Wszystkie stałe Komisje Rady Miejskiej w Karlinie pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych:  

liczba głosów „za” – 14, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr VII/59/24 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 25 października 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 12 do protokołu). 

 

e) zbycia nieruchomości położonej na terenie miasta Karlino, 

Wszystkie stałe Komisje Rady Miejskiej w Karlinie pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych:  

liczba głosów „za” – 14, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr VII/60/24 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 25 października 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 13 do protokołu). 

 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad, trybu przyznawania i pozbawiania 

oraz rodzajów i wysokości nagród i wyróżnień za osiągnięte wysokie wyniki 

sportowe, 

 Wszystkie stałe Komisje Rady Miejskiej w Karlinie pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych:  

liczba głosów „za” – 14, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0. 
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W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr VII/61/24 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 25 października 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 14 do protokołu). 

 

g) ważności wyborów Przewodniczącego Osiedla Nr 1 w Karlinie, 

Wszystkie stałe Komisje Rady Miejskiej w Karlinie pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych:  

liczba głosów „za” – 12, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 2. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr VII/62/24 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 25 października 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 15 do protokołu). 

 

h) poparcia Rady Miejskiej w Karlinie dla stanowiska Sejmiku Województwa 

Zachodniopomorskiego dotyczącego utworzenia Okręgowej Komisji 

Egzaminacyjnej z siedzibą w Szczecinie. 

Wszystkie stałe Komisje Rady Miejskiej w Karlinie pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych:  

liczba głosów „za” – 14, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr VII/63/24 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 25 października 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 16 do protokołu). 

 

10.  Interpelacje i zapytania radnych. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie zwróciła 

się z pytaniem, czy radni mają do złożenia na piśmie jakieś interpelacje lub 

zapytania? 



Strona 15 z 15 
 

 

Pan Tomasz Mycio Radny Rady Miejskiej w Karlinie złożył dwie interpelację na 

piśmie dotyczące dróg w miejscowości Karścino, których treść odczytał na sesji. 

Ksero interpelacji załączono do protokołu. (załącznik nr 17 do protokołu). 

 

Pan Piotr Woś Burmistrz Karlina poprosił o zabranie głos i chciał jeszcze uzupełnić 

swoje wystąpienie dotyczące pracy w okresie międzysesyjnym. Powiedział, że odbyły 

się rozmowy z firmą Asta Net w sprawie położenia światłowodów na terenach 

głównie wiejskich. Firma zapewniła, że ma listę adresową osób, które były by chętne 

do podłączenia pod światłowód i oni tę listę weryfikują. Będzie można później wyrazić 

wolę i ten internet zostanie podłączony do tych osób. 

 

11. Zakończenie VII sesji Rady Miejskiej w Karlinie. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

po wyczerpaniu się porządku obrad sesji Rady Miejskiej w Karlinie w dniu 

25.10.2024 r. podziękowała za przybycie i udział radnych w sesji i o godzinie 

1115 dokonała zamknięcia VII sesji Rady Miejskiej w Karlinie.  

 
 
 
 
 
 
 
 
Protokołowała: 
Agata Anielska 
 

Protokół jest zamieszczony na stronie BIP Urzędu Miejskiego w Karlinie. Z załącznikami, o których 

mowa w protokole można zapoznać się w Biurze Rady na zasadach określonych w ustawie z dnia 

6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej (Dz. U. z 2022 r. poz. 902) oraz Statucie Gminy 

Karlino (Dz. Urz. Woj. Zachodniopomorskiego z 2022 r. poz. 4024). Integralną częścią niniejszego 

protokołu jest zapis dźwiękowy z przebiegu obrad sesji dostępny w Biurze Rady oraz na stronie BIP 

Urzędu Miejskiego w Karlinie. 

 


